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Svaz závodů automobilů do vrchu 

Zápis z jednání VV svazu ZAV dne 4. 9. 2015 

Místo a čas konání:   Hotel M, Šternberk, 14:00 
Přítomní členové VV:  Jiří Koubek, Miroslav Nezval, Vladimír Starý 
Přítomní hosté:   Stanislav Kafka, Adam Eliáš, Aleš Kárný, Aleš Gänsdorfer 

Program jednání: 

1) Informace o aktuálních tématech 
2) Reprezentační tým – výsledky/účast v závodech 
3) Dotace MŠMT – talentovaná mládež 
4) Vyhlášení MČR 2015 
5) Příprava konference svazu ZAV 
6) Příprava NSŘ 2016 
7) Kalendář 2016 
8) Návrh další spolupráce s Maverick 
9) Různé 

1) Informace o aktuálních tématech 
Jiří Koubek informoval přítomné o událostech od poslední schůzky VV. Diskutovány ohlasy na vydaný 
newsletter, především na záměr snížit počet podniků MČR. 

Diskutována bezpečnostní opatření při ZAV, Jiří Koubek upozornil na ne zcela vyhovující kombinované 
bariéry  pneumatik/prken  v  Bratrušově  (nahrazení  spodní  pásnice  svodidla).  Aleš  Gänsdorfer  a 
Vladimír Starý informovali, že připravují vylepšenou variantu s delšími a lépe upevněnými dřevěnými 
profily. 

Jiří Koubek  informoval o obsahu  zápisů  z jednání komise ZAV FIA, především o  řešení budoucnosti 
ZAV, tech. předpisů, rozdělení do skupin, atd. Pro příští rok zřejmě beze změn, pouze možné omezení 
výkonů vozidel restriktory – zatím nepadlo rozhodnutí. 

2) Reprezentační tým – výsledky/účast v závodech 
Jiří Koubek informoval přítomné o dosavadní účasti a výsledcích reprezentantů ČR. 

ME kat. I: 2. Malý, 3. Vojáček, 4. Los, 5. Jerman 
ME kat. II: 2. Miloš Beneš, 3. Dan Michl, 8. Vítek, 16. Josef Michl, 24. Stehlík (neúčastní se)  
FIA Cup: 1. Janík, 3. Trnka, 5. Svoboda J. 

V  červenci  pozastavena  výplata  financí  pro  Josefa Michla  a  Karla  Stehlíka  z  důvodu  neúčasti  na 
podnicích ME. Josef Michl se v druhé polovině sezony účastní pravidelně, proto se Svaz ZAV usnesl na 
vyplacení zbývajících 100.000,‐ Kč. Karlu Stehlíkovi nebude zbývající část reprezentačního příspěvku 
vyplacena (účast pouze ve 3 závodech z 11 uskutečněných). 

3) Dotace MŠMT – talentovaná mládež 
S ohledem na dosahované výsledky se Svaz ZAV jednomyslně shodl na vyplacení zbývajících 60.000,‐ 
Kč z programu pro  talentovanou mládež  jezdci Petru Trnkovi, který  reprezentuje ČR ve FIA Cupu a 
aktuálně drží 3. místo. 
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4) Vyhlášení MČR 2015 
Jiří Koubek přednesl návrh organizovat  letošní vyhlášení sezony v Kart Arena Brno  (BVV). Svaz ZAV 
vyjádřil  souhlas,  Jiří Koubek  tedy  zajistí  realizaci,  termín 7. 11. 2015. Vyhlášení bude  jako  tradičně 
společné pro MČR, MČR HA  i ČT. Při příležitosti vyhlášení se zároveň zřejmě uskuteční  i schůzka VV 
Svazu ZAV. 
Trofeje pro vyhlášení budou zajištěny ve spolupráci se S. Kafkou pro MČR, ČT i MČR HA společně. 
Jiří Koubek informoval o nabídce do budoucna uspořádat vyhlášení sezony v automobilovém muzeu v 
Olomouci. 

5) Příprava konference Svazu ZAV 
Jiří  Koubek  připomněl  termín  volební  konference  –  6.  10.  2015  v Praze  v budově AČR, Opletalova 
ulice. Adam Eliáš zdůraznil, že programem konference by neměly být  jen volby nového VV, ale také 
zhodnocení  sezony, diskuse  s delegáty, atd.  Jiří Koubek připomněl volební model – VV  svazu má 5 
členů. Delegáti konference – současní členové VV, zástupci pořadatelů, zástupci jezdců a týmů. 
Adam Eliáš nabídl možnost oslovit držitele licencí pro ZAV za účelem nominace zástupce jezdců do VV 
svazu, Svaz toto ocenil a poskytne součinnost. 
Stanislav Kafka  informoval,  že  konferenci HA udělá opět  rozdělenou mezi  konference ZAV a Rally, 
s ohledem na příslušnost účastníků k disciplínám. 

6) Příprava NSŘ 2015 
VV Svazu ZAV se shodl, že na současné verzi NSŘ není nutné provádět změny, pouze bude upřesněna 
definice startů cizinců v závodech MČR (startovat mohou, nemohou však bodovat). Předběžný návrh 
NSŘ tedy bude kopírovat letošní verzi, pokud vzejdou z konference svazu dne 6. 10. nějaké podněty k 
zapracování, bude toto řešeno později. 

7) Kalendář 2016 
Jiří Koubek informoval o aktuálním stavu v Ústí nad Orlicí, kde bude zastupitelstvo města rozhodovat 
o dotaci na nový asfalt. Pokud bude přidělena a asfalt položen (opraven), je možné příští rok počítat s 
Ústeckou 21 do kalendáře. Aleš Gänsdorfer informoval o záměru přihlásit do MČR podniky Bratrušov 
a Diváky. 
Pořadatelé budou vyzváni, aby své podniky přihlásili co nejdříve, nejpozději do 30. 9. 2015. 

8) Návrh další spolupráce s Maverick 
Diskutována další spolupráce s Maverick Rescue, Jiří Koubek připomněl dohodu, že dojde časem ke 
sloučení pod Českou Trofej. Aleš Gändorfer zdůraznil, že pro něj je důležitý názor jezdců jeho poháru, 
který  bude  průběžně  zjišťovat.  Adam  Eliáš  deklaroval  připravenost  jednat  o  podmínkách  pro 
účastníky České trofeje za účelem snížení nákladů při přestupu z MREC. Bylo konstatováno, že pokud 
má dojít  ke  sloučení pro  sezonu 2017, musí být do 30. 6. 2016 připravena dohoda o podmínkách 
(předpisy,  rozdělení  do  tříd,  poplatky,  atd.).  Zároveň  je  třeba  náležitě  informovat  jezdce  o  těchto 
podmínkách. 

9) Různé 
Dohodnuto, že příští schůzka VV Svazu ZAV se uskuteční po skončení konference Svazu v Praze dne  
6. 10. 2015. Bude se jednat o první schůzku v novém složení po volbách, účelem schůzky bude volba 
předsedy a místopředsedy, dohoda o dalším směřování práce Svazu, atd. 
 
 
 

Jiří Koubek 
Předseda svazu ZAV 


